

LUXURY

THE ART OF LUXURY LIVING
SINCE 1998
N°100 2019

INTERNATIONAL
WWW.LUXURY.AM



JULIA MASEVYCH

THE SWEETEST MEDICINE OF A
LONG & HAPPY LIFE



Nicolas A. Hesse

CO-DIRECTOR OF EXPO MONACO FRANCE,
ORGANISER OF PLATINUM SECURITY
EXHIBITION

Co-Director of Expo Monaco France and Organiser of Platinum Security Exhibition. Nicolas A. Hesse tells us about the unique features of the exhibition, its position at the International level. Co-директор Expo Monaco France и организатор выставки Platinum Security Николас А. Хессе рассказывает об уникальных особенностях выставки, ее позиции на международном уровне.

Can you tell the history of Platinum Security Exhibition? When and how it was created?

In summer 2017, I was thinking about what kind of exhibition would be interesting to organise in Monaco that would correspond to Monaco residents needs. At the same time, I have noted that security was one of the most important subjects in the Monaco agenda: Monaco hosts many international events, there are many high-ended properties...all this require security. Moreover, today we can observe the increase in threats such as robberies, assaults, burglaries, intrusions, cyberattacks, break-ins. So, I have decided to negotiate with COGES company, well-known as the organiser of Eurostatory, the world leading land and airland defence and security trade fair. We have agreed to create Expo Monaco France the alliance of Expo Monaco and COGES companies to organise an exhibition that would showcase security products and solutions for the private sector. The exhibition will take place from 10 to 12 April in Grimaldi Forum.

Do you count on the support of the Monaco Government? Do you have any other partners or sponsors?

This first exhibition is organised under the High Patronage of H.S.H. Prince Albert II of Monaco and we are very honoured by such a confidence. We are very

Расскажите об истории выставки Platinum Security? Когда и как она была создана?

Летом 2017 года я думал о том, какую выставку интересно было бы организовать в Монако, которая соответствовала бы потребностям ее жителей. Я отметил, что безопасность была одной из самых важных тем на повестке дня Монако: здесь проходят международные мероприятия, есть много престижных объектов - все это требует безопасности. Более того, сегодня мы наблюдаем крахи, нападения, кражи со взломом, вторжения, кибератаки, взломы. Так я решил договориться с компанией COGES, известной как организатор Eurostatory, ведущей мировой выставки по наземной и воздушной обороне и безопасности. Мы решили создать Expo Monaco France, альянс компаний Expo Monaco и COGES, чтобы организовать выставку, демонстрирующую продукты и решения в области безопасности для частного сектора, которая пройдет с 10 по 12 апреля в Grimaldi Forum.

Вы рассчитываете на поддержку правительства Монако? Есть ли у Вас другие партнеры или спонсоры?

Это первая выставка организована под патронажем Его Высочества принца Монако Альбера II, и это доверие для нас большая честь. Мы очень благодарны тем, что среди наших партнеров такие ком-



Photo: Jacques Gerard

proud to have among our partners such companies and bodies as Visit Monaco, Safe Cluster, Groupement professionnel des métiers de la sécurité électronique (GPMSE), L'Association Nationale de Vidéo-protection (AN2V), Agora des Directeurs de la Sécurité, Jutheau Husson Groupe ASCOMA, MONACAIR, Rolls Royce, Monte-Carlo Société des Bains de Mer. **Within the environment of security exhibitions at a global scale, what is the position of Platinum Security Exhibition and why?**

Platinum Security Exhibition is a unique exhibition of its kind. There is no any other exhibition that presents security new technologies and solutions for high-end private sector: from people's security, event security to security of high-value properties like high-end shops, hotels, villas, boats, automobiles...

For visitors that are planning their exhibition attendance, how would you explain the advantages of participating to Platinum Security Exhibition?

These three days is a great opportunity for visitors to find solutions adapted to their security needs and so to secure their private and industrial property. Whenever you want to secure your residence, protect your entourage or secure your business or art collection... Platinum Security Exhibition is a right place to go.

What do you expect to be the highlights of Platinum Security Exhibition? Which systems, technologies or trends will be on the spot light?

Exhibition cover following security sectors: security of personalities, security of business areas, banks and insurance companies, luxury industries and businesses, arts and recreational infrastructures, art collections... Among already registered exhibitors, there are some trends that we can already identify: surveillance systems including artificial intelligence technology, drones, personal protective equipment... Exhibitors continue to register.

What will be the highlights of the exhibition in terms of the conferences and workshops?

A great way to maximize your participation in the Platinum Exhibition is to attend conferences. A tailored conference programme is designed specially by security experts. Conferences will cover multiple pressing security issues like Security in Monaco, Security of Art and Cultural objects, maritime piracy, security of events... It's glad to invite to the Platinum Security Exhibition all the owners of jets, luxury cars, yachts and other luxury properties and all other readers of LUXURY International Magazine who care about the security. Save the date: 10-12 April, Grimaldi Forum, Monaco. For more information about the exhibition: www.psemonaco.mc.

пани и организации, как Visit Monaco, Safe Cluster, Groupement professionnel des métiers de la sécurité électronique (GPMSE), L'Association Nationale de Vidéo-protection (AN2V), Agora des Directeurs de la Sécurité, Jutheau Husson Groupe ASCOMA, MONACAIR, Rolls Royce, Monte-Carlo Société des Bains de Mer.

В рамках выставок безопасности в глобальном масштабе, какова позиция Platinum Security и почему? Platinum Security Exhibition - уникальная выставка в своем роде. Нет никакой другой выставки, которая представляет новые технологии и решения безопасности для частного сектора такого высокого уровня: от безопасности людей, мероприятий до безопасности ценных объектов, таких как дорогие магазины, отели, виллы, яхты, автомобили...

Как бы Вы объяснили преимущества участия в Platinum Security Exhibition для посетителей?

Эти три дня - прекрасная возможность для посетителей найти решения, адаптированные к их потребностям в области безопасности, а также для защиты их частной и промышленной собственности. Когда Вы хотите обезопасить свое место жительства, защитить свое окружение или свой бизнес или же коллекцию произведений искусства... Platinum Security Exhibition - это то, что вам нужно.

Что Вы ожидаете от выставки? Какие системы, технологии или тенденции будут в центре внимания?

Выставка охватывает безопасность личности, безопасность деловых пространств, банков и страховых компаний, индустрию роскоши и бизнеса, инфраструктуру искусства и отдыха, коллекции произведения искусства... Среди уже зарегистрированных экспонентов существуют некоторые тенденции, которые мы можем уже определить: системы наблюдения в том числе технологии искусственного интеллекта, беспилотники, средства индивидуальной защиты... Участники продолжают регистрироваться.

Расскажите об особенностях выставки с точки зрения конференций и семинаров?

Отличный способ сделать ваше участие в выставке Platinum наиболее эффективним - это посещение конференций. Программа конференций разработана экспертами по безопасности. Здесь будут обсуждаться различные вопросы безопасности, такие, как безопасность в Монako, охрана предметов искусства и культуры, морское пиратство, обеспечение безопасности на мероприятиях... Я рад пригласить на Platinum Security владельцев самолетов, роскошных автомобилей, яхт и прочего имущества класса люкс и всех других читателей международного журнала LUXURY, которые заботятся о безопасности. Запоминайте дату: 10-12 апреля, Форум Гримальди, Монako. Более подробная информация о выставке на сайте: www.psemonaco.mc.

UNDER THE HIGH PATRONAGE OF H.S.H PRINCE ALBERT II OF MONACO

INTERNATIONAL SECURITY EXHIBITION

FOR THE PRIVATE SECTOR



PLATINUM

Security exhibition

10-12
APRIL 2019
Monaco

A unique opportunity to:

Secure your private and industrial property
Meet all the actors from the high-end private security domain
Establish privileged contacts with high-level decision-makers and professionals of the domain
Find solutions adapted to your needs

Organised by

Expo Monaco
MONACO
LUXURY
MAGAZINE

Partners

ASSOCIATION
INTERNATIONALE DE LA
VIDÉOPROTECTION
MONACO

GPMSE
Groupe
Professionnel des
Métiers de la
Sécurité Électronique

MONTE-CARLO
SOCIÉTÉ DES BAINS DE MER
MONACAIR

ARTIFAIRES MONTAINE
SAFÉ

www.psemonaco.mc